

It was agreed,—That Keith Spicer, Joan Pennefather, Gérard Veilleux and Patrick Watson be invited to appear on November 2, 1989 at the following times:

Mr. Keith Spicer at 3:30 p.m.

Ms. Joan Pennefather at 5:30 p.m. (approximately)

Mr. Gérard Veilleux at 7:30 p.m.

Mr. Patrick Watson at 9:00 p.m. (approximately).

At 12:00 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, NOVEMBER 2, 1989
(3)

The Standing Committee on Communications and Culture met at 3:34 o'clock p.m., this day, in Room 253-D, the Chairman, Felix Holtmann, presiding.

Members of the Committee present: Edna Anderson, Dawn Black, Ronald Duhamel, Sheila Finestone, John Harvard, Jean-Pierre Hogue, Felix Holtmann, Al Horning, Larry Schneider, Ian Waddell.

Acting members present: Jean-Pierre Blackburn for Charles DeBlois; Bill Casey for Larry Schneider.

Other Member present: Fernand Jourdenais.

In attendance: From the Library of Parliament: René Lemieux, Research Officer.

Witnesses: From the Canadian Radio-television and Telecommunications Commission: Keith Spicer, Chairman and Full-Time Member. *From the National Film Board:* Joan Pennefather, Government Film Commissioner.

In accordance with Standing Order 111, the Committee proceeded to consider the Order in Council appointments of Keith Spicer, Chairman and Full-time Member of the Canadian Radio-television and Telecommunications Commission; Joan Pennefather, Government Film Commissioner, respectively referred to the Committee on Monday, September 25, 1989 and on Tuesday, October 10, 1989 pursuant to Standing Order 32(6) (*Sessional papers Nos. 342-6/3C, 342-6/3E*).

The witnesses answered questions.

Ian Waddell moved,—That the Committee find Keith Spicer competent to perform the duties of his post as Chairman and Full-time Member of the Canadian Radio-Television and Telecommunications Commission.

The question being put on the motion, it was carried unanimously.

At 5:25 o'clock p.m., the sitting was suspended.

At 5:40 o'clock p.m., the sitting resumed.

Il est convenu,—Que Keith Spicer, Joan Pennefather, Gérard Veilleux et Patrick Watson soient invités à comparaître le 2 novembre 1989 aux heures suivantes:

M. Keith Spicer, à 15 h 30

M^{me} Joan Pennefather, à 17 h 30 (environ)

M. Gérard Veilleux, à 19 h 30

M. Patrick Watson, à 21 heures (environ).

À midi, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 2 NOVEMBRE 1989
(3)

Le Comité permanent des communications et de la culture se réunit aujourd'hui à 15 h 34, dans la pièce 253-D, sous la présidence de Felix Holtmann (*président*).

Membres du Comité présents: Edna Anderson, Dawn Black, Ronald Duhamel, Sheila Finestone, John Harvard, Jean-Pierre Hogue, Felix Holtman, Al Horning, Larry Schneider et Ian Waddell.

Membres suppléants présents: Jean-Pierre Blackburn remplace Charles DeBlois; Bill Casey remplace Larry Schneider.

Autre député présent: Fernand Jourdenais.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: René Lemieux, attaché de recherche.

Témoins: Du Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes: Keith Spicer, président et conseiller à plein temps. *De l'Office national du film:* Joan Pennefather, commissaire du gouvernement à la cinématographie.

Conformément à l'article 111 du Règlement, le Comité étudie les nominations par décret de Keith Spicer, président et conseiller à plein temps du Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes, et de Joan Pennefather, commissaire du gouvernement à la cinématographie, qui ont été respectivement renvoyées au Comité le lundi 25 septembre 1989 et le mardi 10 octobre 1989, conformément au paragraphe 32(6) du Règlement (*Documents parlementaires n° 342-6/3C et 342-6/3E*).

Les témoins répondent aux questions.

Ian Waddell propose,—Que le Comité déclare Keith Spicer compétent pour remplir les fonctions attachées au poste de président et conseiller à temps plein du Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes.

La motion est mise aux voix et adoptée à l'unanimité.

À 17 h 25, la séance est suspendue.

À 17 h 40, la séance reprend.